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PROTOK
Z POSIEDZENIA KOM WIATY. KULTURY

ZDROWIA I OPIEKI SPOI,ECZNEJ
W DNIU 2 GRUDI{IA 2OO4 ROKU.

Komisja Oéwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej rozpoczgla
posiedzenie o godz. 1100 w skladzie wg listy obecnoéci stanowi4cej zalqcznik
do niniejszego protokolu, wg nastEpuj4cego porz4dku:

l. Analizamaterialów na sesjg.
2. Organizacja wypoczynku dzieci i mlodzie2y w okresie ferii zimov\rych.
3. Propozycje tematyczne do planu pracy Komisji na 2005 rok.
4. Sprawy roLne.

Na wstgpie Przewodniczqcy Komisji przywitat wszystkich Radnych, oraz
przybylych na posiedzenie goéci: Burmistrza J. Woíniaka oraz przedstawiciela
Cechu Rzemieélników i Przedsiqbiorców RóZnych - pana Zimocha.

Ad.l
Pan przewodnicz4cy zaproponowal rozpoczecie analizy materialów na sesjq

od pozycji nr.9.

Pozycja nr 9.
Uchwala w sprawie uchwalenia programu wspólpracy Gminy Jqdrzejów

nq rok 2005 z organizacjami pozarzqdowymi orqz innymi podmiotami
pr ow adz qcy m i dz i al al no í ó p o zyt ku p ub I i c zn e g o.

Przewodniczqcy zapytal radnych, czy majqjakieé uwagi i pytania dotyczqce
povrry2szego projektu uchwaly. Glos w tej sprawie zabral pan Zimoch, który
zaproponowal wprowadzenie zmian w paragrafach $3 i $4. Zmiany te zosfaly
zaakcepfowane na wczeríniejszych posiedzeniach Komisji, a mimo to nie
uwzglpdnione w powylszym projekcie uchwa*y - poinformowal radnych pan
Zimoch.. Do paragrafu 83 dopisaó punkt 9 o nastgpuj4cym brzmieniu: obszar
wspomagajqcy ronuój gospodarczy w em ronuój przedsiqbiorczoíci,
i do $4 ,, Zadaniami programu sq: dopisaó punkt 11 o brzmieniu: wspíeranie
iníciatyw z zakresu prowadzenia dzialalnoíci gospodarczej i rozwoju
przedsiqbiorczoici. Pan Przewodniczqcy zapytal przybytego na posiedzenie
Naczelnika Wydzialu Oéwiaty pana M. Koémidra dlaczego nie wprowadzono
poprawek do tej uchwaly. Pan M. Koémider wyjaénil, 2e na zlecenie pana



Burmistrza miat razem z pani4 mecenas przygotowaó projekt w oparciu
o wczeéniejszq uchwalg. Wyznaczajqc najbañziej priorytetywne obszary
i zadania kierowaliémy siQ w szczególnoéci potrzebami gminy i j.j

moZliwoéciami fi nansowymi.
Ostatecznie radni nie podjgli decyzji co do wprowadzeniqproponowanych

zmian przez pana Zimocha.
Pozycja nr 6.
Sprawozdanie z pracy Burmistrza miqdzy sesjami.
Pan Przewodniczqcy zwrócil sip do pana Burmistrza WoZniaka w sprawie

punktu 15, który brzmi ,, Burmistrz powolal zespól do spraw reorganízacji sieci
szkolnej w Gminie Jqdrzejów". Pan Przewodnicz4cy poinformowat radnych,
2e otrzymal pismo informujqce o spotkaniu w sprawie reorganizacji sieci
szkolnej w Gminie Jgdrzejów z du|ym opóánieniem i nie mógl w nim
uczestniczyó. Pan Burmistrz WoZniak wyjaSnit zebranym, 2e na spotkaniu byl
obecny pan Burmistrz Nowak. Na posiedzenie Komisji zostal zaproszony
Burmistrz Nowak, który, poinformowal radnych, 2e byto to spotkanie
z dyrektorami szkóL, a po spotkaniu zaproszono dyrektorów dwóch jednostek
o najmniej szej liczebnoéci czyli Zagaje i Brus. Rozmowy dotyczyly utworzenia
w Zagajach fili istniejqcej szkoly, i zrnniejszenialiczby etatów ztrzech na dwa
( w tym likwidacja stanowiska dyrektora) zarówno w Brusie jak i w Zagajach.
Pan Burmistrz Nowak przedstawil kilka propozycji szkóL, do których mogtyby
uezQszczaó dzieci z tych miejscowoSci. Radny A. Biaty zapytal Burmistrza
Nowaka, czy dyrektorzy tych szkól zaakceptowali pov,ry2szqpropozycj p zmian.
Burmistrz Nowak odpowiedzial, 2e raczej nie, ale wprowadzenie tych zmian
daje dodatkowe oszczednoÉci Gminie. Kohczqc povry2szq rozmowQ pan
Przewodniczqcy dodal, 2e szkola w Zagajach poczqtkowo zgadzala sig na
utworzenie w jednej z trzech miejscowoéci (Zagqe, tr ysaków, WEgleniec)
szkoly wiejskiej,, ale ze wskazaniem na Zagaje poniewaZ dysponujEbudynkiem.

Na posiedzenie Komisji przybyta pani Dorota Bqk z wydzialu
Zagospodarowania Przestrzennego. Pan Przewodniczqcy zwrócil sip do pani
D. BEk o omówienie czEÉci punktu 22 z dzialalnoéci Burmistrza miqdzy sesjami,
dotyczqcegor ,, budowy stacji bazowej telefonii komórkowej sieci POLKOMTEL
o oznaczeniu GSM - nr BT - 12224 ,,Jqdrzejów East" wraz z przylqczem
energetycznym na dzialkach zlokalizowanych w Jqdrzejowíe w rejonie
ul. Glowackiego. Pani D. B4k wyjaónila Komisji, w jakim miejscu ma byó
zrealizowana powy2sza inwestycja. Jest to w rejonie ul. Glowackiego,
a dokladnie w pólnocno - wschodnim rogu nowej mleczarni. Radna E. Ptasznik
zapytala czyje to s4 tereny i jak du?y jest to obszar. Pani D. Bqk v\ryjaénila
2e, jest to bardzo maly obszar, a grunty nale2q do osoby prywatnej. Gmina
moíeje wykupió lub wydzierlawió. PoniewaZ radni nie mieli wiqcej pytahw tej
sprawie, pan Przewodniczqcy podziqkowal pani D. B4k.



Nastgpnie pan Przewodnicz4cy zwrócll siE do pana Burmistrza WoZniaka
z pytaniem do punktu 28 (Burmistrz zlozyl wniosek o przyznanie
dofinansowania ze irodków Europejskíego Funduszu Regíonalnego nct
modernizacjq ulicy Przemyslowej w Jqdrzejowie.), kiedy bgdzie rozstrzygniEcie
wniosku o przyznanie tych érodków.

Pan Burmistrz odpowiada, 2e bEdzie to w przyszlym roku. Równie2
w projekcie przyszlorocznego bud2etu zaplanowane s4 órodki na remont
i modernizacjE tej ulicy. Wypowiedá pana Burmistrza przerwal pan
Przewodniczqcy pytaj4c czy modernizacja ta bEdzie kompleksowa. Pan
Burmistrz odpowiedzial, 2e modernizacja tej ulicy fo takhe nowe chodniki
i oéwietlenie uliczne. Jest to bardzo wahne poniewa2 z chwil4 otwarcia
Euroubojni zwiEkszy sig na pewno natgZenie ruchu na tej ulicy. Radni p. Wójcik
i pan A. Biaty wyrazrli swoj4 obawg, czy otrzymamy érodki finansowe na
realizacjE tej inwestycji . Pan Burmistrz staral siE rozwiaó w4tpliwoóci radnych
mówi4c, ze jest utworzony tzw. Regionalny Komitet Steruj4cy,, cztonkiem
którego jest min. pan BurmistrzL. Kapcia reprezentujqcy naszqGming.

Komisja wipcej uwag nie wniosla.

Pozycja nr 8.
Uchwala w sprawie stwierdzenia wygaíniqcia mandatu radnego.
Pan Burmistrz Woíniak wyjaénit radnym, 2e powy2sza uchwala nie jest

kompleksowa, poniewa? nie okreéla z jakim dniem pan Andrzej Gawlowski
utraci mandat radnego. Z uwagi na rczbieZne opinie dotycz4ce wygaénipcia
mandatu radnego A. Gawtowskiego, pani Przewodniczqca Rady El2bieta
WiÉniewska zwrócila sig z pismem do Wojewódzkiego Komisarza Wyborczego
o dokladne okreélenie tej daty.

Uchwala ta nie zostala zaopiniowana przez Komisjg z uwagi na jej
niepelny charakter i brak opinii radcy prawnego.

Pozycja nr 10.
Llchwala w sprawie trybu postqpowania o udzielenie z bud2etu gminy dotacji

podmiotom, nie zaliczonym do sektora finansów publicznych, sposobu jej
rozliczenia oraz sposobu kontroli wykonania zleconego zadania.

Pan Burmistrz J. Woániak, na proébg pana Przewodniczqcego poprosil
na posiedzenie Komisji pani4 Skarbnik Bo2enE Ciepluch. Czekqqc
na przybycie pani Skarbnik, Przewodniczqcy przeczytal uzasadnienie
do powyzszej uchwaty. Na wstgpie pani Skarbnik wyjaénila radnym, 2e projekt
tej uchwaLy zostal opracowany w oparciu o ustawg o finansach publicznych
z 1998 roku z póíniejszymi zmianami. Nastgpnie zinterpretowala pojqcie

podmiotu nie zaliczonego do sektora finansów publicznych, który moZe sip
ubiegaó o dotacje z bud2etu Gminy na zadania publiczne. Podmiotami nie



zaliczonymi do sektora finansów publicznych s4 przedsigbiorstwa, banki, spólki
prawa handlowego a fak2e stowarzyszenia i fundacje, które nie dzialajq dla
osi4gania zysku. Powylsza uchwala mówi równieZ o tym co, taki podmiot musi
zrobió ubiegaj4c siQ o dotacjE z budzetu gminy, w jaki sposób ma siQ
z otrzymanej dotacji rozliczyó, i jakprzebiega wybór podmiotu.

Radna J. SzreniawazapytalapaniqSkarbnik czy do tych podmiotów moZemy
zaliczyó Rodziny Katolickie. Pani Skarbnik odpowiedziala, 2e Rodziny
Katolickie sq organizacjq pozarzqdowq i regulowane s4 ustaw4 o pozytku
publicznym i wolontariacie. Na zakoáczenie radny A Wójcik zaproponowal, aby
pod zalqcznlkiem nr I powyzszej uchwaty znalazlo siQ oÉwiadczenie
o prawdziwoéci danych osobowych osoby podpisujqc e1 rozliczenie.

Komisja stawia wniosek:

WI{IOSEK 1
Komisja wnioskuje o wprowadzenie do zal4cznika nr.l powy2szej

uchwaly oéwiadczenia, Le dane osobowe osoby podpisuj4cej rozliczenie
s4 zgodne z prawd4.

Jednogloínie ZA.

Pozycja nr 11.
Uchwata w sprawie zmian w budzecie miasta i gminy na rok 2004.
Pan przewodnicz4c zwróctl siE do pani Skarbnik, o przybliaenie radnym

proponowanych zmian w budzecie miasta i gminy na rok 2004. Pani Skarbnik
wyjaénila, 2e w uchwale tej zostaly zwiqkszone dochody gminy o kwotE
I 13.725 zl. P owyZsz4 kwotg gmina uzyskaLaz Ministerstwa Finansów z rezerry
subwencji ogólnej. Nastgpnie wyjaÉnitra za, uzyskane dochody zostanq
przeznaczone dla Zarzqdu Budynków Mieszkalnych, oraz dla Zakladu
Podstawowej Opieki Zdrowotnej na realizacjE zadan, które wymienia
uchwala. Kolejn4 zaproponowanE zmianq jest przeniesienie wydatków
z modernizacji kolektora A, B ,C na dotacjg dla ZBM. Po wysluchaniu pani
Skarbnik, Przewodniczqcy Komisji zwrócil sig do radnych czy majqjakieS
pytania i uwagi dotyczqce powylszej uchwaiy. Glos zabral radny A. Biaty
pytajqc, czy w zwiqzku z przeniesieniem wydatków nie bEdE modernizowane
kolektory. Pan Burmistrz WoZniak stara siQ rozwiaó w4tpliwoéci radnych,
mówi4c 2e, Zaldad Wodoci4gów i Kanalizacji wlasnymi silami modernizuje
kolektory, wynajmuj4c jedynie koparki. Jest to najtaásza metoda z mo1liwie
przyjqtych. Nastgpnie radny A. Biaty zapytal kto konkretnie pracuje przy
projekcie budzetu miasta i gminy. Burmistrz WoZniak poinformowal zebranych,
2e sam Burmistrz wraz ze swoimi sluzbami.

Pan przewodnicz4cy podzigkowal Panu Burmistrzowi za wypowiedl,
i zaproponowal analizE kolejnej uchwatry.

Komisja wigcej uwag nie wniosla.



Pozycja nr 12
Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w: Gminnym Programie

Profilaktykí i Rontiqzywania Problemów Alkoholowych na rok 2004.

Komisja uwag nie wniosla.

Pozycja nr 13
Uchwalq w sprawie zmiany uchwaly nr XVI/174/3 Rady Miejskiej

w Jqdrzejowíe z dnia 29 grudnía 2003 roku w sprawie zmiany Statutu Zwiqzku
Miqdzygminne go,, Eko logia " z s iedzib q w Jqdrzej ow ie.

Pan Burmistrz WoZniak wyjaénil, 2e chodzi o wykreSlenie Gminy
Pihczów ze Statutu Zwiqzku Migdzygminnego.

Komisja uwag nie wniosla.

Przewodniczqcy zarzqdztl przerwQ 13.00 - 13.10.

Pozycju nr 14.
Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na nabycie nieruchomoíci na rzecz

Gminy Jqdrzejów.

Komisja uwag nie wniosla.

Pozycju nr 15.
Uchwala w sprawie wyraienia zgody na zamianq nieruchomoicí

komunalnej na nieruchomoió stanowiqcq wlasnoi ó osoby fizycznej.
Na wstgpie pan Przewodniczqcy przeczylal uzasadnienie do powyzszej

uchwaly a nastppnie poprosil pana Burmistrza o krótkie jej wyjaénienie. Pan
Burmistrz WoZniak poinformowat radnych, 2e zamiana nieruchomoSci ma
charakter nieodplatny. Pani radna J. Szreniawa zapytala jakajest powierzchnia
zamienianych dziaLek i czy taka zamiana jest zasadna. Pan Burmistrz wyjaénil
2a, zamiana ta jest korzystna dla Gminy poniewa2 otrzymujemy 2 dzialki
o lqcTnej powierzchni 328 m', a oddajemy dzialkq o powierzchni
104 m'. Przybyly na KomisjE Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Gospodarki
Gruntami pan W. Abramowicz dodal, 2e nieruchomoÉci które Gmina przejmuje
sqprzeznaezone pod drogq publiczn4na osiedlu Murawiec.

Komisja wigcej uwag nie wniosla.

Pozycja nr 16.
Uchwala w sprawie wyraienia zgody na zamianq nieruchomoíci

komunalnej na nieruchomoíé stanowiqcq wlasnoíó osoby fizycznej.



Komisja uwag nie wniosla.

Pozycju nr 17.
(lchwala w sprawíe wyraienia zgody na zamianq nieruchomoíci

komunalny c h na ni eruc ho mo i ó s tanow i qc q w s p ólwlas no i ó o s ó b fi zycznyc h.

Uchwala w sprawie wyrazenia zgody na rozpoczqcie prac rwiqzanych
realizacjq inwesQcji pod nazwq: budowa budynku handlowo - uslugowo -

mieszkalnego wraz z przylqczami infrastruktury technicznej przy ul. Koicielnej
w Jqdrzejowie.

Naczelnik Wydzialu Rolnictwa i Zagospodarowania Gruntami wyjaénit
radnym, 2e sq to nieruchomoéci potoZone przy ul. Koécielnej. Dzialki
te stanowi4 wspólwlasnoéó osób fizycznych. Z powylszquchwalq wi42e sig
úwnie2 projekt uchwaly dotyczqcy budowy budynku handlowo - ustugowo -
mieszkalnego przy ul. Koécielnej. Radny pan A. Bialy zwrócil siE do pana
Naczelnika z pytaniem kto bEdzie budowal ten budynek. Pan Naczelnik
poinformowal zebranych, 2e budowq bqdzie prowadzila Gmina Jqdrzejów,
a prywatni wspólwlaSciciele bedq mieli mozliwoÉó podl4czenia siQ pod
inwestycjE Gminy co oznacza 2e, sfinansuj4 budowy na swoich dzialkach.

Pan J. Kgdra zapytal kiedy rozpocznie siE ta inwestycja. Pan Naczelnik
wyjaénil, 2e inwestycja ta zaplanowana jest na 2005 rok i jest niezwykle
atrakcyjna ze wzglEdu na swoj4 lokalizacjq. Pan Przewodniczqcy podziqkowat
panu Naczelnikowi za przyblihenie radnym informacji dotyczqcych budowy
pawilonu przy ul. Koécielnej.

Na posiedzenie przybyl pan BurmistrzL. Kapcia.

Komisja pozytywnie zaopiniowala powyisze projekty uchwal.

Pozycja nr 18
Uchwala w sprawie okreílenia wzorów formularzy informacji i deklaracji

na podatek rolny, podatek leíny, oraz podatek od níeruchomoíci.

Komisja uwag nie wniosla.

Pozycja nr 19.
(Jchwala w sprawie obni1enia ceny skupu 2yta do celów wymiaru podatku

rolnego na 2005 rok.

Komisja uwag nie wniosla.



Pozycja nr 20.
Llchwala w sprawíe ustalenia

od nieruchomoíci na 2005.
wysokoíci stawek podatku

Komisja uwag nie wniosla.
Pozycja nr 21.
Uchwala w sprawie ustalenia wysokoíci podatku od posiadania psów,

okreílenia terminu platnoíci oraz jego poboru w 2005 r.
Pan Burmistrz L. Kapcia wyjaénil radnym, 2e w $2 ustgp 2 brakuje

punktu 2 i zglosi to do poprawy. Radny A. Biaty zapyfal pana Burmistrza
czy utrzymane zostaly ulgi dla emerytów. Pan Burmistrz odpowiedzial,

2e w dalszym ci4gu obowi4zuj e 50oA znilka nie tylko dla emerytów ale równie?
dla osób, które weszly w posiadanie psa po 30 czerwea roku podatkowego
oraz posiadaczy psów wzigtych ze schroniska.

Komisja wipcej uwag nie wniosla.

Pozycja nr 22.
Uchwala w sprawie zarzqdzenia poboru podatków i oplat w drodze

inkasa, okreílenie inkasentów i wysokoici wynagrodzenia za inkaso.

Komisja nie wniosla uwag.
Pozycja nr 23.
Uchwala w sprawie ustalenia wysokoicí stawek podatku od irodków

transportowych na rok 2005.
Pan przewodnicz4cy po przeczytaniu uzasadnienia do powyaszej uchwaly

wyjaénil, 2e stawki podatku od Srodków transportovvych wzrosly o 3%
w stosunku do roku ubiegtego. Pani Burmisfrz L. Kapcia dod,al, 2e Gmina
wprowadzila 4 osie, a stawka podatkowa nie jest stawk4 maksymalnE

Komisja nie wniosla uwag.
Ad.2
Organizacja wypocrynku dzieci i mlodzieíy w okresie ferii zimowych.
Pan przewodniczqcy poprosil pana Koémidra o zapoznanie radnych

zprzygotowywan4akcjE,,Ferie na sportowo". pan Koémider wyjaéníL, Le akcja
ta jest przygotowywana we wspótpracy z klubami i stowarzyszeniami
sportowymi. w ramach tej akcji w okresie ferii bgd4 organizowane imprezy
rekreacyjne, kulturalne, zabawy i konkursy. pan przewodniczqcy prosi aby na
komisji styczniowej zostal przedstawiony dokladny projekt akcji ,,Ferie na
sportowo".

Ad.4 Sprawy róLne.
Komisja nie rozpatrywala 2adnych dodatkowych spraw.



Posiedzenie Komisji zakoúczono o godz. 15.05.
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